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ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
Pot k ribniku 20, 1000 Ljubljana 
Tel.: 428 03 45, faks: 427 33 07 
E-mail: mol.rudnik@siol.net

 
 
Številka:900-1/2008-2-15204 
V Ljubljani, dne 29.2.2008 
 
 

ZAPISNIK 
 
7. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana,  ki je bila  v  torek 26.2.2008 ob 17. uri  v 
prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
7. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana,  sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik,  Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov  sveta na seji navzočih 8 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel  z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jože Kernc, Branko Nose, 
Robert Okorn, Vojko Perhavec, Klemen Pirc, Tomaž Škorjanc, Andreja Troppan, Marjan-Jernej Virant,  
Andreja Vrtačnik-Kremžar, Jože Zrnec. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Metodij Rigler, Gorazd Učakar, Gregor Verbinc 
 
OSTALI  NAVZOČI: Blaž Jaklič – vodja policijskega okoliša Rudnik PP Ljubljana-Vič,  Helena Židanek  
- svetovalka III, SLS, MU, MOL, Ida Meglič- koordinatorka IV, SLS, MU, MOL. 
 
 
Predsedujoči je predlagal  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Varnostno poročilo za območje ČS Rudnik  
2.) Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje  Sveta ČS Rudnik, MOL 
3.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik    
4.) Predstavitev idejnega projekta Družbenega centra Barje 
5.) Potrditev zaključnega  finančnega poročila za leto 2007 
6.) Priprava in potrditev izvedbenega načrta  izvajanja programov  
     iz finančnega načrta ČS Rudnik 
7.) Predlog ukrepov s področja varovanja okolja za območje ČS Rudnik 
8.) Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
 

Ker dodatnih predlogov za dopolnitev oz. spremembo dnevnega reda ni bilo, je dal predsedujoči na 
glasovanje predlagani dnevni red. 

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 

mailto:mol.rudnik@siol.net


 2 

AD 1 
VARNOSTNO POROČILO ZA OBMOČJE ČS RUDNIK 

 
Predsedujoči je predal besedo Blažu Jakliču, ki je podal varnostno poročilo za leto 2007.  
Prisotne je seznanil tudi s spremembo uradnih ur  v Policijski pisarni Rudnik, ki bodo  po novem 
potekale ob sredah od 17. do 19. ure. Skrajšana varnostna ocena za območje ČS Rudnik se bo 
objavila tudi v Rudniški Četrtinki.  
V razpravi je Jožeta Kernca zanimalo, kakšni so pogoji dela v Policijski postaji Ljubljana-Vič. Blaž 
Jaklič je odgovoril, da je stanje enako in da primanjkuje 40 policistov. 
Marjan Virant je opozoril  na problematiko vlomov v avtomobile v času pogrebov na pokopališču 
Rudnik ter predlagal povečanje nadzora s strani Policije v času pogrebov, saj je pogrebov na tem 
pokopališču letno cca 12.  Blaž Jaklič je predlagal, da se v času pogrebov zagotovi »nadzor« nad 
območjem, kjer so vozila parkirana, s strani Župnije Rudnik.  
Jože Zrnec je opozoril na parkiranje na obračališču Rudnik  oz. kako se lahko to uredi. Blaž Jaklič je 
predlagal, da v kolikor je parkirišče v lasti Mestne občine Ljubljana, naj se četrtna skupnost obrne na 
Mestno redarstvo.  
Vojko Perhavec je izpostavil norenje z avtomobili tamkajšnje pizzerije po ulici Livada, ki je slepa ulica.  
Blaž Jaklič je odgovoril, da sicer hitrosti v tej ulici ne morejo meriti, bodo pa v bližini občasno postavili 
policijsko kontrolo.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/7: 
Svet ČS Rudnik se je seznanil z varnostnim poročilom za območje ČS Rudnik za leto 2007. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/7 je bil sprejet. 
 
 
 

AD 2 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA  6. REDNE SEJE  SVETA ČS RUDNIK, MOL 

 
Člani sveta so gradivo prejeli s sklicem seje.  
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 6. redne seje. Člani  sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/7: 
Zapisnik 6. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/7 je bil sprejet. 
 
 

AD 3 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
Predsednik sveta je prisotne seznanil z dogovori s skupnega sestanka predstavnikov Oddelka za 
predšolsko vzgojo, izobraževanje in šport, MU, MOL, ČS Rudnik, Vrtca Galjevica in OŠ Oskarja 
Kovačiča v zvezi s prostorsko problematiko OŠ Oskarja Kovačiča ter Vrtca Galjevica. 
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V nadaljevanju je v zvezi z zgornjim sestankom poročal tudi o predvideni spremembi Odloka o 
ustanovitvi OŠ Oskarja Kovačiča, ki naj bi jo konec marca obravnaval Mestni svet MOL ter ob tem 
izpostavil, da je potrebno podati zahtevo za vrnitev šolskega okoliša, ki je bil odvzet in priključen OŠ 
Prule, zajema pa območje Črne vasi, Lipe in Ižanske ceste. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/7:  
Svet ČS Rudnik zavzema stališče, da je potrebno v šolski okoliš Osnovne šole Oskarja 
Kovačiča vrniti del območja ČS Rudnik, ki je bil pred leti odvzet in priključen Osnovni šoli 
Prule. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/7 je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je predsedujoči prisotne člane svet seznanil s sestankom z Blažem Jakličem-vodjo 
Policijskega okoliša Rudnik PP Ljubljana-Vič v zvezi z ugotavljanjem nevarnih odsekov cest v ČS 
Rudnik in pripravo rešitev za izboljšanje teh odsekov. 
 
Andreja Troppan je podala poročilo o delu Uredniškega odbora, ki že pripravlja novo številko glasila. 
Uredniški odbor tudi predlaga, da se za območje ČS Rudnik pripravi akcija v smislu tekmovanja za 
najlepši balkon, najlepšo hišo, ulico, ipd. Ob tem bi se morali povezati tudi z društvi z območja ČS 
Rudnik.  
V razpravi so se člani sveta dogovorili, da se najprej opravi sestanek s predstavniki društev, ki bi 
pomagali ali izpeljali akcijo. 
 
Marjan Virant je poročal o gradnji mrliške vežice na Rudniku. Povedal je, da manjka le še električni 
priključek, otvoritev pa je predvidena konec meseca. 
 
 
 

AD 4 
PREDSTAVITEV IDEJNEGA PROJEKTA DRUŽBENEGA CENTRA BARJE 

 
V nadaljevanju je predsedujoči predal besedo avtorju idejnega projekta Jožetu Kerncu, ki je predstavil 
idejni projekt. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/7: 
Svet ČS Rudnik potrjuje idejni predlog Družbenega centra Barje.  
 
Idejni predlog se kot pobudo pošlje županu MOL g. Zoranu Jankoviću, podžupanu MOL g. 
Janezu Koželju, podžupanu MOL g. Janiju Möderndorferju, direktorju Službe za lokalno 
samoupravo, MU, MOL Vojku Grünfeldu in pristojni službi MOL. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/7 je bil sprejet. 
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AD 5 
POTRDITEV ZAKLJUČNEGA FINANČNEGA POROČILA ZA LETO 2007 

 
Člani sveta so s sklicem seje prejeli gradivo t.j. finančno poročilo ČS Rudnik, ki zajema poslovno 
poročilo in poročilo o realizaciji finančnega načrta ČS Rudnik. 
Ker nihče ni želel razpravljati, je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/7: 
Svet ČS Rudnik potrjuje zaključno finančno poročilo ČS Rudnik za leto 2007.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/7 je bil sprejet. 
 
 

AD 6 
PRIPRAVA IN POTRDITEV IZVEDBENEGA NAČRTA IZVAJANJA PROGRAMOV IZ 

FINANČNEGA NAČRTA ČS RUDNIK 
 
Člani sveta so s sklicem seje prejeli tudi predlog izvedbenega načrta ČS Rudnik, ki ga je potrebno 
delno še dopolniti.  
Razprava  članov  sveta je potekala predvsem o srečanju krajanov oz. »Dnevu četrtne skupnosti«. 
Predsedujoči je izpostavil tudi vlogo OŠ Oskarja Kovačiča za finančna sredstva, ki jih šola potrebuje z 
aktivnosti ob 50-letnici šole.  
 
Člani sveta so se dogovorili, da bo četrtna skupnost sodelovala pri izvedbi aktivnosti ob 50-
letnici šole, vendar mora šola poslati celoten program aktivnosti ter oceno predvidenih 
stroškov.  
 
Ob koncu razprave so se prisotni dogovorili, da  Odbor za gospodarske, družbene dejavnosti in 
turizem, skliče sejo, na katero povabi predstavnike društev, ki pripravljajo prireditve v ČS Rudnik ter se 
z njimi dogovori za sodelovanje pri organizaciji prireditve. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/7: 
Izvedbeni načrt izvajanja programov iz finančnega načrta ČS Rudnik se potrdi do vključno pete 
točke. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/7 je bil sprejet. 
 

 
AD 7 

PREDLOG UKREPOV S PODROČJA VAROVANJA OKOLJA ZA OBMOČJE ČS RUDNIK 
  
V nadaljevanju so prisotni obravnavali dopis Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL v katerem se 
člane sveta poziva, da sporočijo svoje predloge v zvezi s predavanji z različnih področij varstva okolja, 
ki bi jih pripravila omenjena služba. 
Člani sveta niso imeli predlogov, zato je predsedujoči predlagal, da strokovni sodelavki 
poiščeta vse do sedaj izpostavljene zadeve s področja varstva okolja, na podlagi katerih se bo 
pripravil odgovor. Prisotni so se s predlogom strinjali. 
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AD 8 

VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 
 

Mag. Troppan je posredovala vprašanji glede: 
- vzpostavitve ginekološke ambulante 
- izpraznitve podružnične šole Rudnik 
 
Predsedujoči je povedal, da je bil na sestanku s predstavniki Oddelka za predšolsko vzgojo, 
izobraževanje in šport, MU, MOL, seznanjen, da MOL toži stanujočo za izselitev, kar pomeni, da so 
aktivnosti v teku. 
 
Jože Kernc je prisotne seznanil s težavami medsebojnega sodelovanja različnih organizatorjev 
čistilnih akcij na območju barja. 
 
 
 
Predsedujoči je sejo zaključil ob 19.30. uri.  
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 
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